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Mestni svet Mestne občine Kranj 

 

 

 

 

Številka:    900-1/2024-4-(401102) 

Datum:      6. 2. 2024 

 

      

Zadeva:   Odgovori 

Zveza:  Vprašanja, predlogi in pobude članov mestnega sveta, podana na 10. seji 

 

 

1. Irena Dolenc:  

- Politiki imajo zelo malo možnosti, da se pojavljajo v javnosti in dejansko volivci ne vedo, zakaj si svetniške 

skupine prizadevajo. Rečeno je bilo, da se bo občasno pojavila možnost objav v Kranjskih novicah, kar pa že zelo 

dolgo ni bilo. Objave so res drage in jih plačujejo iz svetniških sredstev. Dala je pobudo v razmislek, da se omogoči 

svetnikom oziroma svetniškim skupinam možnost pojavljanja v medijih.  

 

ODGOVOR: Predstavitev mestnih svetnikov bo možna po izvedbi javnega naročila, ki bo predvidoma izveden do 

poletja, na način kot so bili predstavljeni v mandatu 2018-2022. 

Odgovor pripravil Kabinet župana. 

 

 

2. Saša Kristan:  

- Zahvalila se je za izčrpno poročilo in prikazano statistiko, ki ga je pripravila Skupna občinska uprava občin 

Gorenjske na njeno vprašanje na prejšnji seji. Veseli jo, da vozniki vedno bolj upoštevajo cestnoprometne 

predpise in omejitve hitrosti. Podvprašanje pa je, za kakšne namene se porabi denar iz glob v višini 558.020 EUR. 

To v končni fazi ni malo denarja, zato jo zanima, ali je to zgolj priliv v integralni proračun, ali se del tega denarja 

nameni za izboljšanje prometne varnosti v smislu izgradnje pločnika, avtobusne postaje ali kaj podobnega.  

 

Župan Matjaž Rakovec je povedal, da gredo sredstva iz naslova glob v integralni proračun. Sodelovali so pri 

marsikaterem projektu – izgradnja pločnikov in kolesark in postavljajo nove škatle za nameščanje merilcev 

hitrosti. 

Saša Kristan je povedala, da v proračunu za leto 2024 piše, da ni predvidenih nakupov novih radarjev. Prosila je 

za pisne odgovore.  

 

ODGOVOR: Prihodki iz naslova glob za prekrške niso opredeljeni kot namenski prihodki in so torej, kot je na seji 

odgovoril že župan, prihodek integralnega proračuna.  

Odgovor pripravil Sektor za finance in splošne zadeve.  
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- Pri odgovoru o financiranju medijev je izpostavljeno, da MOK nameni za 10 izvodov kranjskih novic, izdajatelja 

Gorenjski glas, 48.405 EUR. Ob tem, da morajo svetniške skupine za objavo voščila ali kaj drugega, še posebej 

plačati. Vprašala je, ali občina Gorenjskemu glasu plačuje dvakrat?  

 

ODGOVOR: Mestna občina Kranj (MOK) zakuplja prostor v tiskanem mediju Kranjske novice izdajatelja 

Gorenjskega glasa, d.o.o. za obdobje od 11. 7. 2023 do 31. 7. 2024 v znesku 48.405 EUR za objavo informativnih 

in osveščevalnih vsebin o delovanju mestne uprave. Predvidene stroške komuniciranja z javnostmi o delovanju 

svetnikov in svetniških skupin v medijih vključuje Pravilnik o sredstvih za delo svetniških skupin Mestne občine 

Kranj, s katerim je določeno financiranje svetniških skupin. 

Odgovor pripravil Kabinet župana. 

 

- V Občini Šenčur izdajajo edicijo Jurij, v kateri so objavljena svetniška vprašanja in pobude. To se v Kranjskih 

novicah ali Gorenjskem glasu še ni zgodilo, pa je vsako sejo prisoten tudi njihov novinar, povzame določene stvari, 

določene pa ne. Pisanja o svojih pobudah in vprašanjih še ni zasledila in upa, da v tokratni izdaji kaj napisano.  

 

ODGOVOR: Na seji Mestnega sveta Mestne občine Kranj je običajno med drugimi prisoten tudi novinar 

Gorenjskega glasa. Tako kot ostali novinarji tudi novinar Gorenjskega glasa prejme vabilo na sejo, sporočilo za 

javnost po seji, seznam vprašanj in pobud svetnic in svetnikov ter je vabljen na izjavo župana po seji. Novinar tudi 

napiše članke v povezavi s sejami Mestnega sveta.  

Odgovor pripravil Kabinet župana 

 

 

3. Tomaž Ogris:  

- Občina naj pozove Komunalo Kranj, da pristopi k posipanju cest, saj so se zunanje temperature močno znižale 

in so določene ceste zelo ledene, sploh tiste v primestnih krajevnih skupnostih in zatišnih legah. 

 

ODGOVOR:  Komunala je bila opozorjena na posipanje na mesečnem operativnem sestanku 21. 12. 2023. 

Odgovor pripravil Urad za gospodarske dejavnosti in promet. 

 

- Občina naj pozove družbo Dolnov, ki gradi novo sosesko na Zlatem polju, k rednemu čiščenju cestišča. Kamioni, 

ki odvažajo material iz gradbišča, umažejo cestišče tako, da se ne vidi zarisanih črt do naslednjih semaforjev pri 

Naklem. Po njegovih informacijah so dolžni očistiti cestišče po zakonu.  

 

ODGOVOR: Mestna občina Kranj je bila dne 10. 12. 2023 s strani krajanov oz. občanom, preko elektronskega 

sporočila, obveščena o zgoraj navedeni problematiki, ki se nanaša na poziv k čiščenju cestišča, kot posledice 

vožnje tovornih vozil  iz gradbišča, investitorja podjetja Dolnov, d.o.o., Kranj. Mestna občina Kranj je z elektronski 

sporočilom z dne 11. 12. 2023 nemudoma pozvala podjetje Dolnov d.o.o., da kot investitor gradnje izvajalca 

gradbenih del nemudoma pozove  k nujnosti takojšnjega čiščenja cestišča blata iz gradbišč, ki predstavlja oviro 

za promet in okoliške prebivalce ter da izvede ustrezne ukrepe za odstranitev blata in zagotovitev nemotenega 

prometa ter varnosti v okolici. Rok za izvedbo čiščenja je bil določen takoj z dnem 11. 12 .2023 dalje in kot stalna 

naloga. Istega dne 11. 12. 2023 je bil prav tako opravljen osebni razgovor z investitorjem Dolnov d.o.o. in 

izvajalcem gradbenih del. Izvajalec gradbenih del je pojasnil da čiščenje poteka, vendar so takratne neugodne 

vremenske razmere (deževno obdobje) omejile in vplivale na izvajanje ukrepov za čiščenje cestišča ob območju 

izvoza iz gradbišča na cesto. Čiščenje cestišča se je izvajalo z naslednjimi ukrepi: 

 s t.i. »bazeni napolnjenimi z vodo« zagotavljajo redno čiščenje pnevmatik ob izvozu z gradbišča na cesto; 

 čiščenje ceste z delovnim strojem, ki je opremljen s krtačami, večkrat dnevno in 

 s pomočjo sodelovanja gasilcev, ki perejo cesto. 
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V kolikor navedeni ukrepi ne bi zadostovali je bil izvajalec gradbenih del seznanjen, da bo v nasprotnem primeru 

pozvan k še bolj dodelanemu sistemu čiščenja (npr. namestitev pralne ploščadi (kot npr. Moby Dick Mobile) pred 

izvozom iz gradbišča). 

Po preveritvi z investitorjem in izvajalcem gradbenih del je ugotovljeno, da se čiščenje cestišča še vedno izvaja 

skladno z zgoraj, v alinei, navedenimi ukrepi. 

Odgovor pripravil Urad za projekte. 

 

 

4. Sonja Mašić:  

- Gre za tri razpise, s katerimi v zvezi bo postavila nekaj vprašanj. Prvi razpis je izvajanje storitev digitalne 

platforme, Pametno mesto in skupnosti Kranj, ki je bil objavljen 01.04.2021. Prijavljeni so bili ti T-2, Riko in 

Telekom ter Telemach. Pogodba je bila sklenjena 15. 06. 2022 s T-2 za 398.821 EUR, brez DDV-ja. Sklenjen je bil 

aneks 2, 14.03.2023, zaradi zamika pri izvedbi rešitve, medtem ko še ni končana niti 1. faza, kar izhaja iz tega, da 

naročnik spreminja besedilo iz vzpostavitev v delno vzpostavitev. Ne glede na to pa je naročnik ugotovil, da je 

bila prva faza uspešno zaključena.  Kaj so rezultati tega projekta?  

ODGOVOR: Rezultat projekta je vzpostavljena in delujoča podatkovna platforma Pametni Kranj, katere bistvo je 

poenotenje in pregled nad podatkovnimi viri in uporabo ter po-uporabo podatkov upoštevajoč odprte, širše 

priznane standarde. Prva faza se je zaključila v okviru pogodbe, le prvotno željeni viri so se nadomestili zaradi 

neprilagojenosti virov podatkov. Obseg del se ni zmanjšal temveč so se realizirali drugi podatkovni viri kot je bilo 

sprva zastavljeno – na željo in potrebe MOK. Pogodbena vrednost ostaja enaka, nedokončanih del ni saj so se 

pričakovani viri nadomestili z drugimi. 

Odgovor pripravil Urad za razvoj in pametno skupnost. 

 

- Drugi razpis. Javno naročilo za izvajanje storitev mestne kartice Mestni občini Kranj. Razpis je bil prvič objavljen 

11.05.2021. Prijavila sta se dva za konkurenčni dialog, in sicer A1 skupaj z GBKR in Porsche and Avera ter NLB. 

Zavrnitev obeh ponudnikov je bila narejena 21.06.2022. Potem se je postopek nadaljeval, in sicer 22.07.2022, je 

Mestna občina Kranj pozvala, A1 in NLB k ponovni oddaji ponudbe. Ponudba je bila oddana 24.08.2022, in sicer 

samo Nova ljubljanska banka. MOK je sprejela 22.11.2022 sklep, da se posel v višini 1.255.377 EUR odda Novi 

ljubljanski banki. Pogodba je bila podpisana 11.12.2022. Ali je predvideno, da bodo sedaj občani Kranja morali 

postati komitenti Nove ljubljanske banke, če bodo želeli uporabljati svojo bančno kartico na avtobusih v mestnem 

potniškem prometu?  Kaj bo 23.12.2023 vključeno v lojalnostni program v Kranju? Kako je z izpolnjevanjem 

zahtev v razpisu, projektni nalogi in implementacija le-teh? Ali bo 23. 12. 2023 vse vključeno? Če ne, kateri so 

razlogi za nevključenost? 

ODGOVOR: Dela potekajo kot je bilo zastavljeno v pogodbi. Namen mestne kartice nikoli ni bil zgolj plačevanje 

potniškega prometa s plačilnimi karticami na prevoznem sredstvu vendar je plačilna funkcija kartice le ena od 

zastavljenih ciljev. Občani bodo kartice ob izvedbi KYC (prepoznavanje osebe) lahko pridobili na prodajnih mestih 

MOK (npr. sprejemna pisarna, knjižnica, zavod za turizem in kulturo,… ipd) ali na kateri od poslovalnic izbranega 

izvajalca storitve sistema mestne kartice. Uporabniki mestne kartice bodo uporabljali storitev, ki jo za Mestno 

občino Kranj trenutno zagotavlja NLB s partnerji, vendar s tem, ne odpirajo transakcijskega računa kot komitent 

NLB. 23.12.2023 je bil pogodbeni datum za vzpostavitev sistema, namenjenega za širše testiranje, tako da 

lojalnostnega programa do tega datuma na uporabniški strani nismo naslavljali. Vse zahteve v razpisu se 

izpolnjujejo po pogodbenih rokih.  Ker je sistem mestne kartice naslovljen kot razvojni projekt se pričakuje, da se 

bo skozi celotno trajanje izvajanja storitev dodajale funkcionalnosti, ko bodo tehnično dovolj dovršene za 

produkcijsko rabo. 

Odgovor pripravil Urad za razvoj in pametno skupnost. 

https://www.sastrade.si/moby-dick-nadzor-emisij-na-mestu/pranje-koles-tovornih-vozil/pralne-ploscadi-mobydick-conline-kit-plus/?cn-reloaded=1
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Tretje javno naročilo male vrednosti za izvajanje storitev: svetovanje pri izvedbi projekta sistem mestne kartice 

Mestne občine Kranj, razpis 22.06.2023. Pogodba za izvajanje storitev svetovanja pri izvedbi projekta Sistem 

mestne kartice Mestne občine Kranj. Podpisano 25.07.2023 z Inštitutom za razvoj pametnih mest in 

infrastrukture Ljubljana, direktor Janez Novak. Predmet "Izdelava strategije, realizacija projekta". Mesečno 

svetovanje za 12 mesecev, podizvajalci. Borut Hrobat s.p., Robert Vidmar s.p., Saša Pušnik s.p., v vrednosti 

99.000 EUR.  Zanima jo, ali lahko Mestna občina Kranj potrdi, da sta gospod Saša Pušnik in gospod Borut Hrobat 

sodelovala oziroma sodelujeta pri projektih, in sicer izvajanje storitev mestne kartice v Mestni občini Kranj v 

obdobju 21. 5. do 22. 11.,  

V kolikor je imela svetnica v mislih pogodbo o svetovanju pri izvajanju storitev mestne kartice MOK, potem je 

odgovor DA; pri tem projektu sodeluje inštitut IRPMI s podizvajalci. Ne vemo pa, na katere datume, iz vprašanja, 

se sklicuje svetnica. Glede izvajanja storitev digitalne platforme pametno mesto in skupnosti Kranj, navedeni niso 

nikoli sodelovali pri projektu »Izvajanje storitev digitalne platforme pametno mesto in skupnost Kranj«. 

Javno naročilo male vrednosti za izvajanje storitev svetovanja pri izvedbi projekta sistem mestne kartice Mestne 

občine Kranj?  

Kot navedeno zgoraj, je bil pri tem javnem naročilu izbran ponudnik IRPMI. 

Ta vprašanja je postavila zato, ker je občina za ti dve osebi potrdila tudi reference. Kakšna je bila oblika 

sodelovanja gospoda Hrobata in gospoda Pušnika z mestno občino? 

Za Boruta Hrobata in Saša Pušnika je Mestna občina Kranj potrdila referenco za sodelovanje pri javnem naročilu 

za izbiro izvajalca storitve sistema mestne kartice MOK. 

Ali je to šlo preko naročilnice, pogodbe ali kako drugače?  

Omenjena sta sodelovala pri izvedbi razpisa preko IJZP zavod Turjak, s katerim je imela MOK, za ta namen, 

sklenjeno pogodbo.  

Na podlagi Zakona o dostopu do informacij javnega značaja je prosila za vpogled v dokument, kjer je bila določena 

oblika sodelovanja in vrsta aktivnosti, ki sta jih gospod Pušnik in gospod Hrobat izvajala.  

Zahteva izražena na takšen način ni skladna, svetnica naj se ravna po 17. členu ZDIJZ in zahtevo odda na primeren 

način.  Seja MS ni namenjena vlaganju zahtevkov po ZDIJZ. 

Ali se odgovornim na mestni občini ne zdi, da je to drobljenje javnega naročila sporno, glede na to, da iste osebe 

sodelujejo na projektih za isto zadevo in to na več pogodbah, na primer svetovanje po eni pogodbi, ki se nanaša 

na isti projekt po drugi pogodbi, kjer pa ti dve osebi tudi sodelujeta?  

Inštitut IRPMI in s tem zgoraj omenjeni z Mestno občino Kranj sodeluje le s svetovanjem pri projektu izvedbe 

sistema mestne kartice MOK. Pri javnem naročilu je tehnično in strokovno podporo zagotovil izbrani izvajalec 

izvedbe javnega naročila.  

Odgovor pripravil Urad za razvoj in pametno skupnost. 
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5. Ana Pavlovski:  

- Na svetniško skupino se je občan, ki že nekaj mesecev komunicira z občino prek dopisovanja in telefonskih 

poizvedb.  Zanima jo, zakaj ni bila izvedena planirana zasaditev dreves na pokopališču do konca leta 2023, kot je 

bilo načrtovano v zapisniku 7. redne seje in v izjavi g. Marka Čehovina. Kam je bil preusmerjen denar, ki je bil 

prvotno dodeljen za saditev dreves?  

Poleg tega je prosila za natančne informacije o predvideni zasaditvi dreves v letu 2024. Prav tako prosi za podatke 

glede števila dreves, vrst dreves in razporeditve po mesecih. Skladno s planom bi bil zaželen tudi priložen načrt. 

Prilaga korespondenco med občanom in občino ter Komunalo Kranj. Prosi samo za konkretne odgovore.  

 

ODGOVOR:  Plan zasaditev za leto 2024 še ni oblikovan. Zaradi vremenskih razmer po odločitvi arborista 

večinoma zasajamo v poznem jesenskem času. 

Odgovor pripravil Urad za projekte. 

 

 

6. Mag. Maj Fritz:  

- V okviru Zdravstvenega doma Kranj se ukinja par ambulant, ki jih izvaja bolnišnica Golnik v Kranju.  Vprašal je, 

ali lahko to pomeni, da se bo na Golniku ukinilo zdravniško, družinsko medicino, ki se izvaja za občane v okviru 

golniške bolnice in kaj to pomeni potem za občane, ali bo torej zdravstvena, družinska oskrba samo v Kranju?  

 

ODGOVOR: Ambulante družinske medicine (skupaj z referenčno ambulanto) in zobozdravstvena ambulanta se 

ne ukinjata, temveč bosta v primeru, da bi s selitvijo diabetološke ambulante v Kliniko Golnik, primanjkovalo 

prostorskih kapacitet za družinsko, zobno in referenčno ambulanto, urejeni v okviru Zdravstvenega doma Kranj 

ter Zobne poliklinike Kranj. 

Odgovor pripravil Urad za družbene dejavnosti.  

 

 

7. Rok Igličar:  

- Zanima ga, kdaj bodo strokovne službe pristopile k noveli pravilnika o sredstvih za delo svetniških skupin skladno 

s sklepom 6. seje Statutarno pravne komisije.  

 

ODGOVOR: Predlog pravilnika je v pripravi. Predvidoma bo na dnevnem redu aprilske seje mestnega sveta.  

Odgovor pripravil Kabinet župana.  

 

- Zanima ga, kako kaj Kranj stoji glede tako imenovanih zasebnih 5G omrežij, glede na to, da se je danes zaključil 

javni razpis za dodelitev radijskih frekvenc v radiofrekvenčnih spektrih 2300 in 2600 megahercev za lokalno 

uporabo?  

 

ODGOVOR: Na Mestni občini Kranj smo spremljali javni razpis z javno dražbo za dodelitev radijskih frekvenc v 

radiofrekvenčnih pasovih 2300 MHz in 3600 MHz za lokalno uporabo. O javnem razpisu smo v okviru Združenja 

mestnih občin Slovenije, opravili razpravo in vse mestne občine smo ugotovile, da je bilo popolnoma neustrezno, 

da so se mestne in druge občine postavljale v konkurenčni položaj s podjetji pri pridobivanju frekvenčnih pasov 

za 5G omrežja. Skupaj z ZMOS smo AKOS zastavili tudi določena vprašanja in opozorili na neustreznost razpisa. 

Prejeli smo tudi odgovor agencije, ki ga navajamo v odgovoru svetniku: »Agencija ne more radiofrekvenčnega 

spektra nameniti izključno občinam, saj je skladno z 32. členom ZEKom-2, ki določa splošna načela upravljanja 

radiofrekvenčnega spektra, dolžna spodbujati harmonizacijo uporabe radiofrekvenčnega spektra za elektronska 

komunikacijska omrežja in storitve v EU za zagotovitev uspešne in učinkovite uporabe in koristi za potrošnike, 

kot so večja konkurenca, ekonomija obsega in medsebojno vzajemno delovanje omrežij in storitev. /…/ Agencija 

se mestnim občinam zahvaljuje za pobudo za dodelitev radijskih frekvenc za 5G. Za proste frekvence po zaključku 

Javnega razpisa z javno dražbo za dodelitev radijskih frekvenc v radiofrekvenčnih pasovih 2300 MHz in 3600 MHz 

za lokalno uporabo v radiofrekvenčnih pasovih 2300 MHz in 3600 MHz za lokalno uporabo, bo agencija ponovila 
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postopek, ki je bil uveden na podlagi Sklepa o uvedbi javnega razpisa (Uradni list RS, št. 112/23 in št. 118/23).« 

Ko bo razpis ponovno objavljen, ga bomo ponovno preučili in se v sodelovanju z Združenjem mestnih občin, 

odločili o morebitni prijavi na razpis, eventualno v sodelovanju s katerim od gospodarskih subjektov ter ob 

predpostavki, da bomo razpolagali z namenskimi proračunskimi sredstvi. 

Na MO Kranj smo že med časom razpisa, ki ga je AKOS objavila 6.11.2023 (javni razpis z javno dražbo za dodelitev 

radijskih frekvenc za zagotavljanje javnih komunikacijskih storitev končnim uporabnikom v radiofrekvenčnih 

pasovih 2300 MHz in 3600 MHz za lokalno uporabo), proučili možnost za zasebno 5G omrežje, na to temo smo 

imeli tudi razgovor s strokovnjaki, tudi iz družbe Kontron (prejšnji Iskratel). Po proučitvi predvsem finančnih 

posledic vzpostavitve in vzdrževanja takega lokalnega 5G omrežja zaradi omejenih virov, ki jih imamo na MOK in 

premalo posluha na državni ravni za tovrstno sofinanciranje, je torej obveljala odločitev, da tokrat (še) ne 

kandidiramo. 

Odgovor pripravil Urad za razvoj in pametno skupnost. 

 

 

8. Dr. Andreja Valič Zver:  

- Dodala je, da gre za odpadle stopnice pri lokalu tržiškega sladoleda in pekarni, ki so naložene kot na Zarici. 

Predlagala je, da se na to dotičnega lastnika opozori. Stavba Globusa je kulturni spomenik in letos je leto 

arhitekta Ravnikarja.  

 

ODGOVOR: Občina bo podjetje Kruherija d. o. o. pozvala k ustrezni sanaciji. 

Odgovor pripravil Urad za gospodarske dejavnosti in promet.  

 

- Vprašala je, zakaj ni postavljen obljubljeni radar na Cesti Kokrškega odreda, čeprav je bil rok za postavitev 

oktober.  

 

ODGOVOR: Koncesionar  v predvidenem roku, zaradi več projektov, tudi postavitev štirih ohišij še drugje, na tem 

mestu ni uspelo narediti prekopa oziroma povezave od prve transformatorske postaje.  Ohišje bo po zadnjem 

usklajevanju s koncesionarjem postavljeno najkasneje v sredini februarja 2024. 

Odgovor pripravil Urad za gospodarske dejavnosti in promet.  

 

- Vprašala je, zakaj je še vedno zaprto parkirišče za avtodome pri teniškem igrišču.  

 

ODGOVOR: Na novo zgrajenem parkirišču za avtodome sta se urejala  priklopa vode in elektrike. Parkirišče je bilo 

odprto  v januarju 2024. 

Odgovor pripravil Urad za gospodarske dejavnosti in promet.  

 

- Na zbirni otok na Partizanski cesti vozijo smeti vsi, iz drugih krajev, iz Šenčurja, obrtniki pripeljejo cel kombi 

smeti. Predlagala je, da se to nekako uredi ali pa tam namesti kamere in posname odlagalce smeti.  

 

ODGOVOR: Komunala Kranj je bila obveščena glede odlaganja odpadkov na Partizanski cesti. Žal se to dogaja na 

vseh območjih, kjer so vzpostavljena skupna odjemna mesta. Glede te problematike bodo skomunicirali z 

upravniki in poskušali poiskati najbolj optimalno rešitev. 

Odgovor pripravil Urad za gospodarske dejavnosti in promet.  
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9. Nataša Jenkole:  

- Park slovenske himne nima vidne označbe ali napisano, da je to Park slovenske himne. Predlagala je, da Mestna 

občina Kranj umesti označbe na ustrezno mesto, na primer pri zastavah v parku lično tablo, kjer bo zapisano vse 

potrebno, kar je vezano na slovensko himno ter na vidnem mestu umesti tudi ustrezen napis z imenom parka.  

 

ODGOVOR: Napis, da gre za Park slovenske himne, je zapisan na kamniti klopi. Strinjamo se, da je potrebno 

postaviti še dodatno razlagalno tablo. V dogovoru z arhitektom, je bila le ta ob koncu januarja postavljena ob 

vhodnem delu Parka. 

Odgovor pripravil Urad za gospodarske dejavnosti in promet.  

 

- Kovinska skulptura v rondoju pri sodišču v Kranju s svojo zarjavelo in celostno zanemarjenostjo podobo kazi 

urejenost tega področja mesta. Stavbo sodišča v Kranju so obnovili, zarjavela skulptura ob podnožju sodišča pa 

območju daje zanemarjeno podobo. Predlagala je, da Mestna občina Kranj izvede odstranitev kovinske skulpture 

sredi rondoja in izvede racionalno in vizualno ureditev tega prostora.  

 

ODGOVOR: Skulptura predstavlja prvi spomenik digitalnim kriptovalutam na svetu in je bila donirana od podjetja 

Bitstamp in 3fs ter je iz materiala, ki rjavi (lastnost kortena).  

Odgovor pripravil Urad za gospodarske dejavnosti in promet.  

 

 

10. Mag. Branko Grims:  

-  Jeseni je bilo kar precej pripomb s strani starejših ljudi, ki morajo hoditi od parkirišča do zdravstvenega doma. 

Tisto parkirišče bi bilo res treba malo boljše urediti, da ni luž, da ni blata, da imajo potem ljudje normalen dohod 

do same bolnice oziroma do zdravstvenega doma in da se pri tem še dodatno kaj ne zamaže. Dodatno je 

predlagal, da se preuči možnost brezplačnega parkiranja na parkirišču pri Zdravstvenem domu.  

 

Župan Matjaž Rakovec je odgovoril, da je parkiranje na parkirišču pri Zdravstvenemu domu Kranj eno uro in 

petnajst minut brezplačno. Kadarkoli gre k zdravniku še nikoli ni plačal. Če se omogoči brezplačno parkiranje na 

tem parkirišču, bo zasedeno in tako obiskovalci ZD Kranj ne bodo mogli več kje parkirati. Vseeno bodo podali 

pisni odgovor.  

 

ODGOVOR: Komunali je bilo naročeno, da pogleda stanje na terenu in zakrpa udarne jame na makadamskem 

delu parkirišča. Parkirišče na ploščadi pred ZD Kranj je eno uro brezplačno in ga lahko uporabljajo vsi občani. 

Odgovor pripravila Urad za družbene dejavnosti ter Urad za gospodarske dejavnosti in promet.  

 

 

Zbrala:  

Milena Bohinc 

 

 

              Matjaž Rakovec 

Župan 

https://si.bitstamp.net/
http://3fs.si/
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